



Redner | *Speaker* ▶ Markus Lehnert
Regional Vice President
Marriott International

Markus Lehnert ist seit über 30 Jahren in der Hotellerie tätig und arbeitet seit 18 Jahren bei Marriott International. Er leitet die Entwicklung aller Marriott Limited Service Brands europaweit und ist verantwortlich für die Entwicklung aller Marriott Marken in Deutschland, Österreich und der Schweiz. Vor seiner Zeit bei Marriott hat Markus Lehnert mehrere Jahre bei PKF London als Consultant für die Hotellerie gearbeitet. Davor war er 13 Jahre in verschiedenen operativen Rollen tätig und arbeitete unter anderem im Breidenbacher Hof, The Berkeley, Claridge's und The Lanesborough. Er lebt in der Schweiz.

Markus Lehnert started his career in hospitality 30 years ago and he has been with Marriott International for the last 18 years. As Regional Vice President of International Hotel Development, Markus is responsible for the development of all Marriott brands in Central Europe as well as Europe-wide for Moxy. Before joining Marriott, Markus was a hospitality consultant with PKF in London for three years and before that held operational positions for thirteen years at various hotels, among them the Breidenbacher Hof in Düsseldorf and the London hotels The Berkeley, Claridge's and the The Lanesborough. Markus lives in Switzerland.